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Osterøy kommune

Hørings uttale Hjort 2022
De er en god begynnelse på å få kotroll på hjortestamma på 
Osterøy å redusera misteareal for felling av hjort. 
Det er viktigt at de blir gjort slik at vi ikke kommer i samme 
situasjon om noen få år, når vi ser at tiltakene er for svake til 
å oppnå ønsket resultat. 

Minstearal burde settes lavt over heile Osterøy slik at de er 
muligt å sette inn tiltak umidelbart der de oppstår problem, 
utan å gå via en tung byrokratisk prosess som beslag legger 
resurser i forvaltningen. 

Pr dags dato er Hjortestammen alt for stor og bør reduseres 
betraktlig. Utfra beregnet antall hjort på 1350 dyr har vi 
kansje så mye som 600 kalvinger hvert år. Ut fra de må det 
sterke tiltak til for å komme ned på en fornuftig bestand, 
som er på nivå med bestand tidlig på 1990 tallet.

De bør vurderes å øke avskyting med ca min 50 % i forhold 
til dagens kvoter ellers blir det vanskeligt å få noen 
reduksjon i bestanden.

Ønsket hjorte tetthet er 1 overvintande hjort pr 1 kvadrat 
kilometer.
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